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COMISSIÓ PERMANENT 

 
 

Acta de la sessió del 19 d’ abril del 2012 

 

Sota la presidència del Sr. Joaquim Forn, Primer Tinent d’ Alcalde i del Sr.  Carles Agustí, 

Comissionat de Participació Ciutadana i Associacionisme, s’inicia la sessió a les 

19:15 hores, a la Sala Lluís Companys de l’Ajuntament de Barcelona. 

 

Assistents  

 

Sr. Pau González, president del Consell de Joventut de Barcelona (CJB) i vicepresident 

primer del Consell de Ciutat; Sr. Alejandro Goñi, president de PIMEC-Comerç i 

vicepresident segon del Consell de Ciutat;); Sr. Enric Estrenjer, de l’apartat de Persones 

d’Especial Rellevància Ciutadana; Sr. Carles Aledo, de l’apartat de Persones del Registre 

Ciutadà Sra. Elisenda Rius, de l’apartat de Persones d’Especial Rellevància Sr. Guillem 

Espriu, en representació del Partit dels Socialistes de Catalunya (PSC); Sr Enric Canet, en 

representació de Casal dels Infants per l’ acció social als barris; Sr. Emilio Ruiz, de l’apartat 

de Persones del Registre Ciutadà; Sra. Eulàlia Perarnau, en nom del Secretariat d’ Entitats 

Sants, Hostafrancs i la Bordeta; Sr. Joaquim Mestre, en representació del Grup 

d'Iniciativa per Catalunya Verds-EsquerraUnida i Alternativa (ICV- Euia); Sr. Antonio 

Navarro, en representació del Consell Assessor de la Gent Gran 

 

Assistits per la Sra. Berta Clemente, secretària del Consell de Ciutat, i pel Sr. Orland Blasco, 

tècnic del Consell de Ciutat. 

S’excusen 

 

Sra. Yolanda Español, en nom de la Federació d’Associacions de Mares i Pares d’Alumnes 

de Catalunya (FAPAC); Sr. Jordi Portabella, en nom del Grup Municipal d’Unitat per 

Barcelona (UpB); Sr. Jordi Gras, representant del Consell Ciutadà de Sant Martí), el Sr. 

Eduard Thió, en nom del grup Unitat per Barcelona. Sra. Pilar Díaz, en representació del 

Consell Rector de l’Institut Municipal de Persones amb Discapacitat (IMD); Sra. Victòria 
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Miquel, en nom del Consell d’Associacions de Barcelona; Sra. Roser Vallhonesta, en nom 

del Consell Ciutadà d’Horta-Guinardó; Sra. Glòria Martín  del Partit Popular de Catalunya 

(PPC). 

 

ORDRE DEL DIA 

1.    Aprovació acta darrera permanent i seguiment  acords.  

2.    Presentació dictamen PAM 

3.    Proper plenari nova informació 

4.    Activitat del consell 

5.    Altres Assumptes. 

 

1. Aprovació acta darrera permanent i seguiment  acords. 

 

Sense cap esmena, s’ aprova l’ acta. 

 

2. Presentació dictamen PAM 

 

La Sra. Berta Clemente presenta el dictamen del PAM, explica que s’han fet 6 sessions i un 

total de 12.5 hores presencials de feina, i que a banda de les reunions entre sessió i sessió 

es demanava feina als assistents. Cada sessió ha tingut una dinàmica similar, una primera 

part d’ exposició del que es faria a la sessió, una segon part de treball actiu i una tercera  

part per endreçar els acords. Per a l’ elaboració del dictamen s’ha comptat amb l’ ajuda de 

la mateixa persona que va col.laborar en els pressupostos, la Blanca Moreno. També 

afegeix que el document és molt extens i que per tant no es llegirà sencer al plenari sinó 

que es llegirà una part i es recordarà als membres del plenari que cal que arribin el dia del 

plenari amb els dictàmens llegits. 

El Sr. Pau González diu que el CAB vol presentar una resolució parlant del PAM, una 

proposta que vol demanar, entre diverses coses,  que es tinguin en conte els processos 

anteriors a l’hora de dissenyar-ne de nous. 

El Sr. Carles Agustí explica que el procés del PAM ha patit una reducció en quant a 

pressupost que ha afectat sobretot a la part comunicativa però que el procés ha estat de 

qualitat ja que s’ha potenciat molt convocar els òrgans de participació. 
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El Sr. Emilio Ruiz diu que farà arribar les aportacions dels ciutadans individuals. 

El Sr. Guillem Espriu diu que a l’ anterior PAM en alguns districtes com Gràcia es va agafar 

personal especialitzat per dinamitzar les sessions dels consells i que ho valora com a 

positiu, afegeix que no es va fer a tots els districtes sinó alguns com a prova pilot i que es 

va fer també coordinadament amb participació. 

El Sr. Antoni Navarro diu que ell vol deixar constància que aquesta feina de convocar 

consells s’ha fet i posa per exemple el seu districte l’ Eixample. 

El Sr. Pau González diu que entén que també hi ha una fase de prova i error i que si fan 

aquestes aportacions és perquè hi ha la voluntat de fer un PAM sempre és millorable i des 

d’una aportació que vol ser positiva.  

3.    Proper plenari nova informació 

El Sr. Carles Agustí explica que la data ha variat perquè el dia 24 hi havia un partit del 

Barça i per tant era difícil la participació i que es cel.lebrarà el dia 8 de maig,  i que la 

Regidora de ciutat vella vindrà al plenari de les de juliol. Procedeix a explicar l’ordre del 

dia de plenari: 

1.Presentació de l’ordre del dia del Plenari 

2.Aprovació de l’ acta anterior  

3.Debat i aprovació del informe de Racionalització dels òrgans 

4.Debat i aprovació del Dictamen del PAM  

5.Precs i preguntes. 

6.Cloenda. 

La Sra. Berta Clemente explica que donat que e´document del PAM és llarg  es llegirà un 

resum dels dos documents  

El Sr. Pau González  demana que estaria bé que el resum que s’ha de llegir s’ enviï abans a 

la permanent i pregunta si vindrà l’ Alcalde al plenari. 

La Sra. Elisenda Rius  afegeix que estaria bé que vingués l’ alcalde. 

El Sr. Joaquim Forn diu que en aquest no vindrà però que vindrà al plenari de  juliol  

El Sr Pau González diu que no es va entendre el que va voler dir la Sra. Victòria Miquel, ja 

que no demanaven participar en el grup de treball de desnonaments sinó que volien 

tractar el tema presentant la ILP de la dació en pagament  al Plenari del Consell de Ciutat 
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per tal de demanar una incorporació a l’ordre del dia del Plenari de la Ciutat. Afegeix que  

aquesta iniciativa s’ està fent a diversos municipis de Catalunya. 

El Sr. Enric Estrenger diu que veritablement no s’havia entès això a la darrera permanent. 

El Sr. Joaquim Mestre diu que llavors aquest punt s’ha de recollir  a l’ordre del dia. 

El Sr. Joaquim Forn diu que cal fer les consultes pertinents per veure aquesta demanda 

com es vehicula, ja que mai s’havia donat aquesta situació. 

5.    Altres Assumptes. 

El Sr. Emilio Ruiz  vol dir que el proper dissabte dia 5 president del casal Lambda i que vol 

comunicar a la permanent. 

La Sra. Berta Clemente  diu que si envia la informació a la secretaria, la secretaria es 

compromet a fer la difusió als membres  de la permanent. 

 

 

 

ACORDS 

 

 El plenari es cel.lebrarà el proper dia 8 de maig a les 19:00, Sala Lluís Companys. 

 El CAB i el CJB demana una incorporació a l’ordre del dia del plenari del Consell de ciutat 

per parlar de l’ ILP de la dació en pagament, la proposta s’accepta. 

 

 

 

 

Certifica la secretària del Consell de ciutat: 

 

Berta Clemente  

 


